

of the purport of the said Petition, gives his consent that the House may proceed thereon as they shall think fit.

And then the said Petition was received and read; setting forth, That *Samuel Phillips*, was in his life time, Clerk of the House of Assembly of *Lower Canada*, for a number of years, with a small Salary of two hundred and fifty pounds per annum. That the Petitioner feels fully assured that the said *Samuel Phillips* fulfilled his duty even in times of difficulty, with all the correctness and assiduity required in the situation he had the honour to fill, from the establishment of our happy constitution until his death. That the small Salary allowed the said *Samuel Phillips*, incapacitated him from leaving to the Petitioner an income adequate to her wants. Wherefore the Petitioner prays that the services of her late Husband, the small amount of his Salary, and the present condition of the Petitioner being taken into consideration, it may be their pleasure to grant her such Pension as in their wisdom and discretion they may think fit.

On motion of Mr. *Vanfelson*, seconded by Mr. *Dumont*,

Resolved, That the said Petition be referred to a Committee of five Members, to examine the contents thereof, and to report thereon, with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. *Vanfelson*, Mr. *Blanchet*, Mr. *Fournier*, Mr. *Taschereau*, and Mr. *Dessaulles*, do compose the said Committee.

On motion of Mr. *Blanchet*, seconded by Mr. *Gauvreau*,

Resolved, That the Bill to authorize *Joseph Benoit* to erect a Draw-Bridge over the River *Richelieu*, at the Village *Debartzsch*, between the Parishes of *Saint Charles* and *Saint Marc*, in the Counties of *Richelieu* and *Surrey*, be referred to a Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. *Blanchet*, Mr. *Dessaulles*, Mr. *Cherrier*, Mr. *Bruneau*, and Mr. *Panet*, do compose the said Committee.

Lieutenant Colonel *Ready*, Civil Secretary to His Grace the Governor in Chief, was admitted within the Bar, and delivered to Mr. Speaker the following Message from His Grace the Governor in Chief, signed by His Grace.

And then he withdrew.

And the said Message was read by Mr. Speaker, all the Members being uncovered, and the said Message is as followeth :

RICHMOND, LENNOX & AUBIGNY,

GOVERNOR IN CHIEF.

The Governor in Chief acquaints the House of Assembly, that he has received the instructions of His Royal Highness the Prince Regent, as to the manner in which His Royal Highness' commands respecting the proceedings of the House of Assembly against Mr. Justice *Foucher*, which were communicated to the Assembly by Message, upon the second day of March last, are to be carried into execution.

His Royal Highness the Prince Regent, considers it most advisable, and has accordingly been pleased to direct, that the Assembly, previous to any ulterior proceedings, do adduce without delay, and do deliver to His Grace the Governor in Chief, such Documentary Evidence as they may consider adequate to support the Charges which they have brought against Mr. Justice *Foucher*, and that copies of such Charges, of such Documentary Evidence, and of the examinations already taken and annexed to the Charges be then transmitted by His Grace the Governor in Chief, to Mr. Justice *Foucher*, for his answer and defence.

And His Royal Highness has been further pleased to direct, that the answer and defence of Mr. Justice *Foucher*, be by His Grace the Governor in Chief, communicated to the Assembly, for their reply, and that the whole of the Documents, as soon as the reply of

jet de ladite Requête, consent à ce que la Chambre procède sur icelle, ainsi quelle jugera convenable.

Et alors ladite Requête a été reçue et lue; exposant, Que pendant nombre d'années feu *Samuel Phillips* auroit été Greffier de la Chambre d'Assemblée, avec un modique Salaire de deux cent cinquante Livres par année. Que la Pétitionnaire est intimement convaincue que ledit *Samuel Phillips* a rempli son devoir, et dans des tems difficiles, avec cette exactitude et cette diligence que mérite la situation qu'il a eu l'honneur de remplir depuis l'établissement de notre heureuse Constitution jusqu'à sa mort. Que le modique salaire qui étoit alloué audit *Samuel Phillips*, ne lui a pas permis de laisser à la Pétitionnaire un revenu suffisant pour ses besoins. Pourquoi la Pétitionnaire ose prier la Chambre de vouloir prendre en considération les services de son feu mari, le modique Salaire qui lui étoit alloué et l'état de la Pétitionnaire, et ordonner qu'il lui soit accordé telle pension que la Chambre dans sa sagesse et discrétion jugera convenable.

Sur motion de Mr. *Vanfelson*, secondé par Mr. *Dumont*,

Résolu, Que ladite Requête soit référée à un Comité de cinq Membres pour en examiner le contenu et en faire rapport avec toute la diligence convenable avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Ordonné, Que Mr. *Vanfelson*, Mr. *Blanchet*, Mr. *Fournier*, Mr. *Taschereau* et Mr. *Dessaulles* composent ledit Comité.

Sur motion de Mr. *Blanchet*, secondé par Mr. *Gauvreau*,

Résolu, Que le Bill pour autoriser *Joseph Benoit* à ériger un Pont-levis sur la Rivière *Richelieu* au Village *Debartzsch* entre les Paroisses *Saint Charles* et *Saint Marc*, dans les Comtés de *Richelieu* et de *Surrey*, soit référé à un Comité de cinq Membres pour en faire rapport avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Ordonné, Que Mr. *Blanchet*, Mr. *Dessaulles*, Mr. *Cherrier*, Mr. *Bruneau* et Mr. *Panet* composent ledit Comité.

Le Lieutenant-Colonel *Ready*, Secrétaire Civil de Sa Grace le Gouverneur en Chef, a été admis en dedans de la Barre, et a remis à Mr. l'Orateur le Message suivant de Sa Grace le Gouverneur en Chef, signé de Sa Grace.

Et ensuite il s'est retiré.

Et ledit Message a été lu par Mr. l'Orateur, tous les Membres de la Chambre étant découverts, et est comme suit :

RICHMOND, LENNOX & AUBIGNY,

GOVERNEUR EN CHEF.

Le Gouverneur en Chef informe la Chambre d'Assemblée qu'il a reçu des instructions de Son Altesse Royale le Prince Régent, sur la manière dont doivent être mis à exécution les Ordres de Son Altesse Royale concernant les Procédés de l'Assemblée contre Mr. le Juge *Foucher*, qui ont été communiqués à l'Assemblée par Message, le deuxième jours de Mars dernier.

Son Altesse Royale le Prince Régent juge qu'il est plus convenable, et en conséquence il lui a plu ordonner, que, l'Assemblée, avant de procéder ultérieurement, déduise sans délai et remette à Sa Grace le Gouverneur en Chef les Renseignemens et les Témoignages qu'elle considère propres à supporter les Accusations qu'elle a portées contre Mr. le Juge *Foucher*, et que des copies de ces Accusations, de ces Renseignemens et Témoignages, et des Examens déjà faits et annexés aux Accusations soient ensuite transmises par Sa Grace le Gouverneur en Chef à Mr. le Juge *Foucher*, afin qu'il fasse sa Réponse et sa Défense.

Et il a plu en outre à Son Altesse Royale d'ordonner que la Réponse et la Défense de Mr. le Juge *Foucher* soient communiquées par Sa Grace le Gouverneur en Chef à l'Assemblée afin qu'elle fasse sa réplique, et que, dès que la réplique de l'Assemblée sera reçue,

La Requête
référée.

Le Bill du Pont
de Benoit référé

Message du
Gouverneur.

The Petition
committed.

Benoit's Bridge
Bill committed.

Message from
the Governor.